
Referat bestyrelsesmøde hos Kaja d. 14.6.23 – fremmøde Jes og Finn 

 

Vi har drøftet problematik omkring svømmehallen. Der er truffet beslutning om, at fremover, så tilmelder 

man sig og betaler, før tilmeldingen er gældende. Vi har haft for mange udeblivelser, hvor andre måske 

kunne have deltaget i stedet. Der skal dog stadig meldes afbud, hvis man ikke kan, dog refunderes betaling 

ikke.  

Finn og Kaja er på valg, men sidder ikke i vejen for andre opstillere.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


